
PROTOKOŁ  NR L/10 
z posiedzenia L zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 30 marca 2010 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 15¹º. 
W posiedzeniu udział wzięło 17 radnych. Czterech radnych nieobecnych usprawiedliwionych 
– Pani ElŜbieta Piórkowska, Pan Marek Głowacki, Pan Jan Malinowski i Pan Karol Pękul. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.                
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za luty 2010 r.  
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) nadania nazwy ulicy połoŜonej w Wyszkowie; 
2) wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie Gminy na 2011 rok środków 

stanowiących fundusz sołecki; 
3) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowych, 

stanowiących własność Gminy Wyszków; 
4) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki Zdrowotnej i Promocji Zdrowia na 

lata 2010-2015; 
5) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2010. 

9. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   
Alkoholowych za rok 2009”. 

10. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki Narkomanii za rok 2009”. 
      11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 
 
Do porządku obrad nie wniesiono Ŝadnych uwag. 

 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 12, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) wybrano P. Władysława Dudzika. 
  
Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,   
przeciw– 0, wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 
1. P. Stanisław Nasiadka; 
2. P. Adam Mickiewicz; 
3. P. Zygmunt Koński. 
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Ad. 5. 
Protokół z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 18 lutego 2010 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) został przez radnych 
przyjęty. 
 
Ad. 6. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
Wyszkowa za luty 2010 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad.7. 
P. Curuł spytał kiedy rozpocznie się równanie oraz nawoŜenie kruszywem gminnych  dróg 
w Kamieńczyku oraz jak wygląda sytuacja z rozszerzeniem prac dotyczących odnowy 
centrum Kamieńczyka. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz poinformował, Ŝe zadanie odnowy centrum Kamieńczyka 
realizowane jest w ramach programu rozwoju obszarów wiejskich. Wymogiem tego 
programu jest wykonanie tylko tych prac, które nie są bezpośrednio związane z infrastrukturą 
drogową. Z całego przedsięwzięcia konieczne więc było wyjęcie tej części zadania, która 
związana była z infrastrukturą drogową, co nie oznacza, Ŝe całość inwestycji nie zostanie 
wykonana.  
P. Zdzisław Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Mieszkalnictwa i Rolnictwa poinformował P. Curuła, Ŝe prace związane z remontem dróg 
w Kamieńczyku rozpoczną się w najbliŜszy czwartek. 
P. Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 poinformował, Ŝe za nowym rondem, na 
chodniku po prawej stronie (idąc w stronę TESCO), znajduje się duŜa wyrwa. 
P. Kacperski poinformował, Ŝe wg niego, przepalone Ŝarówki energooszczędne w latarniach 
ulicznych, zmieniane są na Ŝarówki zwykłe. Prosił, Ŝeby zwrócić na to uwagę. 
P. Mieszało – Przewodniczący Osiedla Nr 10 poprosił o przeniesienie znaków przy                  
ul. SkarŜyskiego, gdyŜ zostały ustawione na ścieŜce rowerowej. 
 
Ad. 8. 
1) P. Zdzisław Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 
połoŜonej w Wyszkowie. Poinformował, Ŝe z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy wystąpił 
Pan Kazimierz Rudolf, właściciel jednej z nieruchomości. Nadanie nazwy dotyczy nowej 
ulicy odchodzącej od ul. Zakręzie, równoległej do ul. Kalinowej.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 11,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr L/376/10 w sprawie nadania nazwy ulicy połoŜonej                 
w Wyszkowie. 
 
2) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody 
na wyodrębnienie w budŜecie Gminy na 2011 rok środków stanowiących fundusz 
sołecki. Poinformował, Ŝe jeŜeli radni chcą, aby w przyszłym roku z budŜetu gminy został 
wyodrębniony fundusz sołecki, powinni podjąć stosowną uchwałę w terminie do 31 marca 
roku poprzedzającego rok budŜetowy. Dodał, Ŝe w tym roku po raz pierwszy został 
wyodrębniony taki fundusz i do końca jeszcze nie wiadomo jak będzie on funkcjonował. 
Wspólnie z Burmistrzem uwaŜa, Ŝe te inicjatywę powinno się popierać i w przyszłym roku 
dać równieŜ szansę sołectwom na rozwijanie swoich pomysłów.  
P. Abramczyk przedstawił  pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr L/377/10 w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie 
w budŜecie Gminy na 2011 rok środków stanowiących fundusz sołecki. 
 
3) P. Fijałkowska - Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości 
gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ                   
dotyczy dwóch nieruchomości połoŜonych przy ul. Łącznej, które zostaną zbyte jako jedna 
nieruchomość. Wartość nieruchomości została wyceniona przez rzeczoznawcę majątkowego 
i wynosi 107.930 zł. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr L/378/10 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                 
w trybie przetargu nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 
Wyszków. 
 
4) P. Gołębiewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki Zdrowotnej              
i Promocji Zdrowia na lata 2010-2015. Poinformowała, Ŝe ustawa z dn. 27 sierpnia 2004 r. 
z późń. zm. o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych, 
nałoŜyła na gminę sprecyzowane zadania własne, do których naleŜą: opracowanie i realizacja 
oraz ocena efektów programów zdrowotnych wynikających z rozpoznawanych potrzeb 
zdrowotnych mieszkańców oraz inicjowanie i udział w wytyczaniu kierunku przedsięwzięć 
lokalnych, zmierzających do zaznajamiania mieszkańców z czynnikami szkodliwymi dla 
zdrowia oraz ich skutkami. Celem przedstawionego programu jest poprawa zdrowia                        
i związana z nim jakość Ŝycia ludności. Głównym zadaniem gminy jest zaspokajanie potrzeb 
mieszkańców, do których naleŜy równieŜ dbanie przez mieszkańców o własne zdrowie, 
tworzenie wspólnej świadomości jakie zagroŜenia niesie np. brak profilaktyki w chorobach 
nowotworowych czy cywilizacyjnych. Realizacja tych zadań będzie moŜliwa m.in. dzięki 
uchwalonemu Gminnemu Programowi Profilaktyki Zdrowotnej i Promocji Zdrowia na lata 
2010-2015. 
P. Łysik spytał, czy jest przepis, który obliguje gminy do podjęcia uchwały teraz? Czy ta 
uchwała moŜe zostać podjęta w późniejszym terminie? 
P. Gołębiewska poinformowała, Ŝe nie ma obligatoryjnego terminu. W związku z tym, Ŝe 
jest początek roku, uwaŜa, Ŝe jest to właściwy termin na podjecie powyŜszej uchwały. 
P. Łysik, w związku z tym, Ŝe uchwała zawiera istotne problemy polityki zdrowotnej gminy, 
zgłasza wniosek formalny, aby przyjęcie powyŜszej uchwały przełoŜyć na najbliŜszą sesję. 
Pozwoli to Komisji Oświaty i Spraw Społecznych popracować jeszcze dogłębniej nad 
przedłoŜonym projektem uchwały.  
Burmistrz – P. G. Nowosielski uwaŜa, Ŝe jeŜeli Przewodniczący merytorycznej komisji 
wyraŜa wolę dalszych prac nad uchwałą, to nie widzi przeciwwskazań, Ŝeby się do tego 
wniosku nie przychylić. 
Przewodniczący Rady p. Biernacki poddał pod głosowanie wniosek formalny 
przedstawiony przez P. Łysika. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 13, przeciw – 0, wstrzym.się – 3), 
przyjęli powyŜszy wniosek. 
 
5) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian                           
w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2010. Poinformował, Ŝe planowane zmiany to: 
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• wzrost dochodów z tyt. otrzymanej dotacji od starostwa powiatowego na zimowe 
utrzymanie dróg powiatowych w wysokości +46.235 zł oraz likwidacji gminnego 
funduszu ochrony środowiska +310.000 zł;  

• zmniejszenie dochodów gminy z tyt. otrzymanej ( niŜszej niŜ planowana) oświatowej 
subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego o – 335.663 zł; 

• wzrost wydatków gminy w związku z rozstrzygniętymi przetargami inwestycyjnymi 
na: budowę drogi w Gulczewie (ul. NadbuŜańska) + 200.000 zł; budowę ulicy               
na os.  Centrum (obok Galeo) + 80.000 zł; modernizację ul. Leśnej + 170.000 zł; 

• wzrost wydatków gminy z tytułu rozliczeń inwestycji z 2009 r. na: budowę drogi                          
w miejscowości Łosinno-Wielątki Nowe-Leszczydół Podwielątki + 220.000 zł; 
budowę drogi w Skuszenie (ul. Przejazdowa) + 220.000 zł; budowę ul. Szpitalnej                
+ 110.000 zł; modernizację drogi gminnej w Lucynowie i Lucynowie DuŜym 
+570.000 zł; przebudowę ul. Kościelnej i Strumykowej +900.000 zł; 

• wzrost wydatków gminy z tytułu  modernizacji targowiska miejskiego +600.000 zł 
oraz termomodernizacji budynku urzędu +290.000 zł. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Curuł spytał skąd wzrost wydatków na modernizację targowiska miejskiego o kwotę 
600.000 zł.? Czy to wynika z przedstawionego kosztorysu czy z jakiś innych wyliczeń? 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe na powyŜszą kwotę składa się zapłata za prace wykonane                 
w roku ubiegłym oraz  wydatki na planowaną w tym roku budowę nowych stoisk 
handlowych. 
P. Nasiadka uwaŜa, Ŝe niepokojącym zjawiskiem są tak duŜe zmiany w budŜecie juŜ na 
początku roku budŜetowego. Spytał dlaczego kwoty wyjściowe, zaplanowane na dane 
inwestycje, są duŜo niŜsze niŜ te, przedstawione w kosztorysach? UwaŜa, Ŝe jeŜeli dalej tak 
będzie, w połowie roku moŜe okazać się, Ŝe gmina nie posiada juŜ środków na realizację 
zaplanowanych inwestycji. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przyznał, Ŝe kwoty wpisywane do budŜetu są niŜsze, niŜ 
wynika to z wyliczeń kosztorysowych, ale jest to robione rozwaŜnie. Stwierdził, Ŝe wszystkie 
zaplanowane inwestycje będą wykonane, natomiast nie będzie wykonywanych Ŝadnych 
inwestycji, które nie zostały zapisane w budŜecie na dany rok. Dodał równieŜ, Ŝe na 
początku roku nie było jeszcze np. kosztorysu na modernizację targowiska i z wstępnych 
informacji wynikało, Ŝe 300.000 zł wystarczy na realizacje tego zadania, natomiast w chwili 
obecnej okazało się, Ŝe kwota ta jest za mała. 
P. Curuł uwaŜa, Ŝe rozbieŜności w kwotach mogą mieć miejsce, ale róŜnice te nie mogą być 
aŜ tak duŜe. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr L/379/10 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Wyszków 
na rok 2010.  
 
Ad. 9 
P. Puławska – Starszy Specjalista w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych 
przedstawiła sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki                                   
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2009” (załącznik nr 3 do protokołu). 
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Ad. 10 
   P. Puławska przedstawiła sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki 

Narkomanii za rok 2009” (załącznik nr 4 do protokołu). 
 
Ad. 11 
Przewodniczący Rady Miejskiej – P. Biernacki przypomniał, Ŝe do 30 kwietnia radni są 
zobowiązani do złoŜenia oświadczeń majątkowych za 2009 r. Dodał, Ŝe na stronie 
internetowej Urzędu Miejskiego znajdują się druki oświadczeń, które moŜna wypełnić                      
w formie elektronicznej. Przypomniał równieŜ, Ŝe 31 marca mija termin składania planów 
pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej na 2010 r. Poinformował równieŜ, Ŝe na następnej 
sesji do porządku obrad zostanie wprowadzony punkt dotyczący przedłoŜenia sprawozdań              
z działalności poszczególnych komisji w 2009 r. 
Na zakończenie złoŜył wszystkim obecnym, ich rodzinom i wszystkim mieszkańcom 
najserdeczniejsze Ŝyczenia z okazji zbliŜających się Świąt Wielkanocnych. 
 
Ad. 12 
O godz. 16.20, uznając porządek obrad L Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
 
    Protokołowała                              Sekretarz obrad                          Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                        Władysław Dudzik                          Józef Biernacki 


